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Ondrej HOLIČ:  

"Každodenný nápor stoviek áut na parkovacie miesta v Bratislave by mala zmeniť nová 
politika v tejto oblasti. Bratislavský magistrát pripravuje zjednotenie pravidiel vo všetkých 17 
mestských častiach. Do tejto koncepcie by malo patriť aj takzvané rezidenčné parkovanie. 
Hovorca primátora Ľubomír ANDRASSY."  

 

Ľubomír ANDRASSY:  

"Občan, ktorý je prihlásený na trvalý pobyt v hlavnom meste by mal jedno parkovacie 
miesto v širšom okolí svojho trvalého bydliska za akúsi symbolickú hodnotu. Ostatné 
parkovacie miesta pre 2., 3. - 10. auto už budú spoplatňované za komerčné ceny."  

 

O. HOLIČ:  

"Zjednotenie víta Nové Mesto, opačný názor má staromestská radnica. Podľa hovorcu 
Tomáša HALÁNA nebude nová koncepcia výhodná pre všetky mestské časti."  

 

Tomáš HALÁN:  

"Napríklad Staré Mesto rieši problémy parkovania najmä cez deň. Napríklad mestská 
časť Petržalka najmä večer a v noci. Staré Mesto pripravuje vlastnú parkovaciu politiku, 
o čom magistrát viackrát informoval v minulom roku. Staré Mesto pracuje na zmene 
parkovacej politiky už niekoľko mesiacov a počas tejto doby vynaložilo nemálo finančných 
prostriedkov na jej realizáciu."  

 

O. HOLIČ:  

"Magistrát považuje zjednotenie parkovania za kľúčové, hoci nevylučuje, že by sa 
zohľadnili špecifiká niektorých mestských častí. Definitívnemu rozhodnutiu o novej 
parkovacej politike bude predchádzať verejná diskusia."  

 


